
L'E�tandard

Parlem amb... Bonaventura Buixó Suari,
president de l'entitat

Des de quan és president de la S.C. Amics

de la Unió?

Des del gener de 1989, però vaig començar a

col-laborar amb la junta el 1982 com a delegat de la

Coral Infantil.

Per què s'hi va posar al capdavant?
A mi sempre m'ha agradat el cant coral, i després

de molts anys a la junta va sorgir la necessitat que

algú assumís la presidència. Aquest càrrec m'ha
donat la possibilitat de conèixer molta gent i molts

llocs d'arreu de Catalunya.

Què significa per vostè ser el president del
125è aniversari?

Principalment, una gran satisfacció. Tant pel
moment que estem passant com pel fet que poques
entitats poden presumir de celebrar un aniversari

d'aquesta envergadura. Això significa que l'objectiu
pel qual es va fundar l'entitat, la promoció de la

música i el cant coral, ha estat vigent durant tots

aquests anys.

Què en pensa dels canvis que darrerament
ha sofert l'entitat?

Han estat uns canvis molt positius i inevitables. Si
el que volíem era que la nostra entitat es

modernitzés, calia reestructurar el nostre

funcionament, donant pas a la gent jove amb noves

idees i maneres de fer. Lamentablement, s'han

perdut alguns grups de molta tradició, com el Cor
d'Homes o la Coral Mixta, però en global, hem

sortit molt reforçats amb la creació de l'Escola

Coral, formada per sis cors que agrupa cantaires

dels tres fins els cinquanta-cinc anys.

En Bonaventura Buixó Suari va néixer el 18 d'octubre de 1945 a Granollers. Està
casat amb Maria Inglés, té tres fills i és avi de dos nens i una nena. Treballa en la
indústria tèxtil des de 1961.
Va entrar a la societat el 1969 com a membre del cor d'homes, el Cor Claverià. Més

tard entrà a la Coral Mixta i fou responsable de la Coral Infantil i membre de junta
fins que el 1989 es va fer càrrec de la presidència de l'entitat, el qual ha desenvolupat
fins a l'actualitat.

Bonaventura Buixó Suari, president de l'entitat

Per què li agrada el cant coral?
És una qüestió inexplicable. Perquè ho sento dins

meu. La sensació d'escoltar música o cantar és molt

satisfactòria.

Com veu la vida musical de Granollers?
Molt activa i bona, però trobo a faltar més

comunicació entre les diferents entitats musicals.

Cada una va pel seu compte.

Creu que Amics de la Unió té una bona

imatge dins la nostra ciutat?

Sí, i cada dia més.

Què en pensa de les tradicions?

Que són bones i necessàries per mantenir les

diferents identitats dels pobles.

Digui'ns el nom de la seva obra preferida.
La maquinista d'en Clavé.
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